
Referat af Bestyrelsesmøde den 25. maj 2023

1. Dagsordenen godkendt

2. Referatet fra sidste møde godkendt.

3. Hjemmeside:
Hjemmesiden bør opdateres så sidste nyt er på forsiden. Henrik kigger 
på det så det sidst opdateret er på forsiden når man klikker ind.

4. Orientering fra formanden.
Vi er nu 22 foreninger og i alt 1.147 medlemmer, 
Halsnæs kommune henvender sig til os, om vi har oplysninger på 
foreninger og vejlaug i kommunen, da de mangler et overblik, det kan 
vi desværre ikke hjælpe med da vi ikke har overblik over hvilke veje 
der høre under de enkelt grundejerforeninger.

Vi har fået henvendelse fra Pileurtbanden, som er en forening til 
bekæmpelse af innovative arter i Halsnæs, og de vil bla. være 
behjælpelig med måder med bekæmpelse og prøve at søge diverse 
tilskud fra Halsnæs. Bestyrelsen har besluttet at vi vælger at deltage i 
samarbejdet fremover.

Referatet fra Pileurdsbanden ligger på hjemmesiden.

Nyt fra den meget aktive firtidshusejer forening ligger på vores 
hjemmeside.
Landliggerforbundet Gribskov har inviteret os til møde d. 16-6-2023 fra 
kl. 16 hos
Re-Golf på Høbjergvej. Ib Thyge Christensen deltager.

5. Orientering fr øvrige medlemmer.
Der mangler én der har lyst til at deltage i Nordkystens fremtid, men da
den p.t.
Ikke er aktiv, grundet politikkerne langs Nordkysten har nedlagt veto til
Borgen om 
økonomi, vil vi vente med at finde en deltager.

6. Kloakering:
René ønsker at deltage i møderne omkring lokalplan og kloakering i 
Halsnæs.

7. Skriv til nye medlemmer
Jens Jørgen har lavet et skriv og var i gang med at skrive ud til alle de   
foreninger/vejlaug hvor formanden bor i Halsnæs, var i øvrigt i gang 



med den store liste og blev mødt af GDPR og reklameregler og måtte 
stoppe. Vi aftalte at vi ligger det på hjemmesiden

8. Kontakt til andre sammenslutninger.
Skal vi lægge os sammen med andre foreninger og ifølge vedtægterne 

skal vedtages på 
generalforsamlingen, vi blev enige om at det ikke gav mening da vi 

varetager Halsnæs og 
de udfordringer der vedrører vores lokalområde.

9. Regnskab
Regnskab: Søren gennemgik regnskabet og vi har nu 122.646 kr. på 

kontoen
Vi vil foreslå at kontingenter forhøjes til 10 kr. til næste 

generalforsamling.
Søren stopper til næste generalforsamling da hans forening ikke 

længere er medlem.

10.   Arresøgruppen
Henrik orienterede om følgende:
har afholdt et online møde og talt om kloakering og de er meget 
bekymret for 
Arresøen.
Der er også etableret et shelter på søen men den bliver ikke brugt.
Der bliver lavet målinger om der forfinedes PFOS
Der er også problemer med mink.
Grønt Råd: Der blev præsenteret en plan strategi Halsnæs skal være 
klima neutral i 2050.
Disk-golfbane er et stort problem da man bryder reglerne i brugen af 
skoven, da naturen skal have lov til at klare sig selv. 
Arresøgruppens årlige tur går til Vordingborg.

13 eventuelt
Intet

Til stede til mødet var: Jens Jørgen, Ib, Henrik, Søren og René 
Fraværende: Birgitte




